
Garriguella Castell d'Aro 

Repulsa al govern per la 
importació de vi que ha decretat 
Reunió entre representants de les cooperatives del 
Penedès i de l'Empordà 

(Del nostre corresponsal, Jo-
sep Playà i Maset).- Darrera-
ment, el vi és notícia, tant per la 
puja de preus autoritzada pel 
govern com per l'anunci de no-
ves importacions. Si bé entre els 
pagesos s'ha considerat positiva 
la primera mesura, no succeeix 
el mateix amb l'autorització per 
part del Consell de Ministres de 
la importació d'un milió i mig 
d'hectolitres, ja que es conside-
ra que hi ha vi suficient per a 
abastèixer el mercat interior. 

PROTESTES 

Fa unes setmanes, com a con-

seqüència de les protestes anun-
ciades per la Unió de Pagesos, 
el govern deixà en suspens la de-
cisió, però finalment ha aprofitat 
la puja de preus per tal de dur-la 
a terme. 

A l'Empordà, ja llavors s'ha-
via mostrat la repulsa per aques-
tes importacions, arran d'una 
trobada informal de diversos 
presidents de les cooperatives 
vitivinícoles que decidiren ad-
herir-se a les protestes. 

Ara, han estat representants 
de les cooperatives del Penedès 
i membres de la Unió de Page-
sos de la comarca els qui han 
mostrat la seva oposició, en una 
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reunió celebrada a Garriguella. 
Intervingueren a l'acte, Rovira, 
president de la cooperativa de la 
Bisbal del Penedès, membre del 
consell regulador de la denomi-
nació d'origen Penedès i mem-
bre del consell regulador de la 
denominació d'origen Penedès 
i membre també del consell de 
vigilància de la Caixa Rural, 
i Casanovas, membre de la jun-
ta rectora de la cooperativa vi-
nícola del Penedès. Els acom-
panyava un membre de la per-
manent de la Unió de Pagesos 
de Catalunya, Parera, i altres 
dos representants comarcals. 

UNA NECESSITAT 

A part d'aquesta qüestió, es 
féu referència, en aquest acte, 
a la necessitat d'anar cap a la 
creació de cooperatives comar-
cals de segon grau, que puguin 
comercialitzar el vi, de manera 
que els guanys que ara van cap 
als intermediaris es quedin per 
als pagesos. Igualment, expres-
saren el desig que les caixes ru-
rals serveixin essencialment per 
al camp. 

Mitin de CDC, con Francesc Ferrer y 
López de Lerma 

Denuncia de los 
déficits que tiene 
planteados la población 
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(De nuestro corresponsal).-
Organizado por la delegación 
local de Convergència Demo-
cràtica de Catalunya, tuvo efec-
to en esta población un mitin, en 
el que participaron el senador 
Francesc Ferrer y el presidente 
de la ejecutiva comarcal, Josep 
López de Lerma. 

Presentó el acto, Emili Riera, 
delegado local de C.D.C., quien 
señaló en su intervención el ca-
rácter netamente nacionalista de 
su partido y enumeró una serie 
de déficits, de todo orden, que 
tiene planteados la población 
castellerense desde hace tiempo, 
haciendo especial hincapié en el 
de transporte de viajes, solici-
tando al efecto la colaboración 
del senador Ferrer en la búsque-
da de la solución, a lo que se 
prestó el aludido. 

INTERVENCIÓN DE 
LOPEZ DE LERMA 

El delegado comarcal, Josep 

Sant Feliu de Guíxols 

Importantes proyectos para este 
curso, en el Colegio Sant Josep 

La Asociación de Padres de Alumnos 
celebró asamblea 

(De nuestro corresponsal, 
Xavier de Lerma).— Con nume-
rosa asistencia, se celebró la As-
samblea Ordinaria de la Asocia-
ción de Padres de Alumnos del 
Colegio Sant Josep, de nuestra 
ciudad. 

Entre los acuerdos tomados, 
destacan la aprobación de pre-
supuesto para el presente curso, 
la autorización a la junta directi-
va de la modificación de un 
artículo de los estatutos y el de-
jar para su estudio la posibilidad 
de entrar en una Federación de 
Asociaciones de Padres de 
Alumnos. 

Por otra parte, la directiva 
presentó una serie de proyectos 
para este curso, como son la 
creación de un gimnasio, orga-
nización de conferencias para 
los padres, ampliación de la bi-
blioteca del centro, organización 
de un festival de fin de curso, 
etc. 

Diremos finalmente que la 
Asociación tiene la siguiente 
junta directiva: Presidente, José 
Clavaguera; vicepresidente, 
Carlos Massallé; secretario, Jo-
sé L. Rabassó; vice secretario, 
José Gabarro; tesorero, Anto-
nio Chamorro; vice-tesorero, 
José Callol; vocales, Carmen 

Guillém, José Hereu, Saturnino 
Hernández; Juan Llandrich, 
Angel Navarro, Francisco Ruiz, 
José Ruiz y Francisco Sánchez. 

Portbou 
noticias 

(De nuestro corresponsal, 
B.G.).— Con el fin de que en-
tre todas aquellas empresas 
que cuentan con una plantilla 
de más de cinco empleados 
puedan ser elegidos los repre-
sentantes sindicales que co-
rrespondan, el Secretariat 
Local de CC.OO. les ha re 
mitido las normas por las 
cuales deberán regirse dichos 
comicios. No hay noticia de 
que las demás centrales sindi-
cales, de mínima incidencia 
dentro del ámbito laboral 
portbouonse, hayan tomado 
aún ninguna iniciativa sobre 
aquella convocatoria. 

López de Lerma, en su parla-
mento, remarcó la trayectoria 
de C.D.C.: "creació d'una força 
política netament catalana i in-
dependent dels partits amb seu 
a Madrid, al servei de les lliber-
tats nacionals de Catalunya"; 
señaló el amplio abanico de gen-
tes a quien se dirige Convergèn-
cia, entre ellos el "sector obrer, 
d'origen immigrat o no, al qual 
la consciència de classe no fa 
perdre de vista la necessitat que 
té de formar part d'un poble ben 
construït i estructurat"; señaló 
el carácter "netament pragmàtic 
del nostre programa", supera-
dor de dogmatismos; rechazó la 
posibilidad de alianzas electora-
les con socialistas, comunistas y 
el partido de Suárez; y calificó 
de intento de "repartir-se el país 
i bipolaritzar-lo" entre U.C.D. y 
P.S.O.E., la previsión de que el 
cabeza de lista mayoritaria fue-
se automáticamente alcalde de 
la población, "car això pot fer 
ingovernables molts municipis". 

PARLAMENTO DEL 
SENADOR FERRER 

Por su parte, el senador Fran-
cesc Ferrer inicio su interven-
ción, señalando la obligación 
que tiene todo parlamentario de 
presentar cuentas a sus electo-
res, "d'ací la gran diferència en-
tre nosaltres i els antics procu-
radores en Cortes"-, señaló que 
"la democràcia depèn de la si-
tuado econòmica" y que "no 
podem tenir un avanç social si 
no tenim estabilitat econòmica 
ni democràtica"; condenó el 
"terrorisme blanc" que supone 
la no inversión por parte de 
quienes tienen dinero para ha-
cerla; destacó como puntos po-
siblemente más conflictivos de 
la futura Constitución las rela-
ciones Iglesia-Estado, la escuela 
y las autonomías, defendiendo 
sobre este último punto la exi-
gencia de una única lista —la de 
competencias estatales— frente 
a las tres que proponen los so-
cialistas; y refiriéndose, por últi-
mo, a su quehacer en el Senado, 
con especial mención a su re-
ciente interpelación sobre la fu-
ga de divisas, asi como del papel 
de la Generalitat y de su presi-
dent, que "ha donat una imatge 
de seriositat a tot l'Estat espa-
nyol". 


